
BESLUITENLIJST RAADSVERGADERING 1-10-2020

Aanwezig:
De raadsleden: M.P. Bankers (Lokale Realisten/D66), A.M. Coopmans (Dorpspartij), 

J.M. Dam-Coppens (CDA), D.W.M. Diesveld (Lokale Realisten/D66), 
H.L.M. van Eck (Dorpspartij), T.J.J. van den Elsen (CDA), DH.J.M. de 
Haas (Dorpspartij), J.A.M. Hoevenaars (SGB), S. Janszen (CDA), 
H.A.J. van Kessel (CDA), A.W.J. van Kollenburg (SGB), J.J.W.M. van 
Loon (CDA), A.M.J.J.T. Methorst–van Kessel (Lokale Realisten/D66), 
W.M. Meulenmeesters (CDA), A.L. van Oort MSc (Dorpspartij), A.T.W. 
Relou (CDA), J.H.H.M. Smits-Overbeek (CDA), F.T.J.H. Verhees 
(CDA), J. Vroomans (VVD) en W.S.A. van Zeeland (CDA)  

 Afwezig:  T.G.P. van den Eventuin–Boogaerts (SGB), A.W.J. Vogels (fractie 
Vogels), C.M.M. van de Hurk-Kuunders (CDA), 

Voorzitter: ing. M.S. van Veen  
Griffier: P.G.J.M. van Boxtel  

Portefeuillehouders: A.A.H.C.M. van Extel – van Katwijk, I. van Dijk, mr. W.C.P. Steeghs  
Mede aanwezig: G. Wouters (gemeentesecretaris)

Nr. Onderwerp Beslissing / Toezegging / Afspraak

1.

2.

3.

Mogelijkheid tot inspreken

Opening, vaststellen agenda

Mondelinge vragen 

Geen verzoeken tot inspreken ontvangen.

De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. 
De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. CDA 
kondigt twee moties aan, over winterterrassen en 
een over de Rooije Hoefsedijk. Deze worden als 
agendapunt 13 en 14 aan de agenda 
toegevoegd. Sociaal Gemert-Bakel verzoekt 
agendapunt 9 als hamerstuk te behandelen. De 
raad handhaaft agendering als bespreekstuk.

Van de gelegenheid het college mondeling te 
bevragen wordt door de raadsleden Van Zeeland 
en Van Kollenburg gebruik gemaakt. 
Wethouder Van Extel -Van Katwijk antwoordt 
mevrouw Van Zeeland dat het college bekend is 
met de gevoelens over onveilige situaties op de 
landbouwweg langs de N277. Het college is in 
gesprek met de dorpsraad De Rips en zal 
contact opnemen met de Provincie. De 
wethouder zegt toe de raad van ontwikkelingen 
op de hoogte te houden.
Burgemeester Van Veen antwoordt de heer Van 
Kollenburg mbt een handhavingskwestie 
recreatiewoning. De zaak is gecompliceerd en 
maakt deel uit van een breder 
handhavingstraject. Legaliseren wordt niet 
mogelijk geacht omdat nooit een primaire 
vergunning is verleend én omdat strijdigheid 
bestaat met de provinciale regelgeving. 



4.

5.

5.a.

5.b

5.c

5.d

6.

7.

8.

9.

10.

11.

Vaststellen besluitenlijst 
vergadering 9 juli 2020.

Ingekomen stukken

Mededelingen

Postlijst

Lijst met toezeggingen

Voortgang moties

HAMERSTUKKEN

Vaststellen begrotingswijziging 
2020 en 1e begrotingswijziging 
2021 GR Peelgemeenten

BESPREEKSTUKKEN

Vaststellen 3e financiële 
rapportage

Stedenbouwkundig plan 
Gemert centrum: vaststellen 
functietoewijzing per 
deelgebied

Coördinatieregeling 
herontwikkeling kasteelgebied 
Gemert

Vaststellen Algemene 
plaatselijke verordening 
Gemert-Bakel 2020

Vaststellen bestemmingsplan 
Hollevoort 3a in Bakel

Burgemeester Van Veen zegt toe of terecht 
wordt aangenomen dat de Provincie niet zal 
meewerken aan legaliseren.

Ongewijzigd vastgesteld. 

De voorzitter meldt dat hij een petitie heeft 
ontvangen aangaande megastallen.

Er zijn geen opmerkingen bij de 
afdoeningsadviezen.

Er zijn geen opmerkingen.

Er zijn geen opmerkingen.

De raad besluit zonder beraadslaging en zonder 
stemming conform het voorstel.

De raad besluit na beraadslaging en na 
stemming conform het voorstel. De VVD (1) 
stemt tegen. De leden van de fracties CDA, 
Sociaal Gemert-Bakel, Lokale Realisten/D66 en 
Dorpspartij stemmen voor (19).

De raad besluit na beraadslaging en zonder 
stemming unaniem conform het voorstel.

De raad besluit na beraadslaging en na 
stemming conform het voorstel. Fractie Lokale 
Realisten/D66 stemt tegen (3). De overige 
raadsleden / fracties stemmen voor (17).

De raad besluit na beraadslaging en zonder 
stemming unaniem conform het door het lid Van 
Loon (CDA) voorgelegde amendement en voorts, 
met inachtneming van het amendement, 
unaniem conform het voorstel.

De raad besluit na beraadslaging en na 
stemming conform het voorstel. Het college zegt 
toe zich te zullen inspannen voor een 
alternatieve inrit / ontsluiting indien deze in de 
toekomst wenselijk blijkt. Het raadslid Bankers 



12.

13. 

14.

15. 

Verlenen van toestemming tot 
wijzigen van de GR 
Peelgemeenten

Motie winterterrassen

Motie alternatieven Rooije 
Hoefsedijk41

Sluiting

legt namens de fractie Lokale Realisten/D66 de 
stemverklaring af dat de fractie liever vooraf 
bekend is met waar een uitbreiding van een 
bedrijventerrein komt te liggen.De leden van de 
fracties CDA, Sociaal Gemert-Bakel, VVD en 
Dorpspartij stemmen voor (17). De leden van 
Lokale Realisten/D66 stemmen tegen (3)

De raad besluit na beraadslaging en zonder 
stemming conform het voorstel. Wethouder 
Steeghs zegt namens het college toe dat waar 
mogelijk zij binnen de GR de zienswijze van de 
raad overbrengt dat een meerjarenvisie 
concrete(re) doelen dient te bevatten en meer 
met betrokkenheid van de deelnemende raden 
tot stand moet komen.

Wethouder Van Dijk zegt namens het college toe 
dat het college beleid mbt winterterrassen zal 
vaststellen conform de oproep in de voorliggende 
motie. Met de geldende noodverordening en 
coronamaatregelen wordt rekening gehouden. 
De motie wordt niet in stemming gebracht. 

De motie wordt met algemene stemmen 
aangenomen. De motie roept het college op:
-In overleg met de initiatiefnemer (aanvrager) op 
zoek te gaan naar alternatieven voor aanvrager 
van omgevingsvergunning op adres Rooije 
Hoefsedijk 41 te Gemert, teneinde een 
intensieve veehouderij op voornoemd adres uit te 
sluiten;
-Voorts met initiatiefnemer (aanvrager) te bezien 
welke alternatieven er zijn om de huidige 
aanvraag te verbeteren onder andere op 
aspecten ammoniak, fijnstof en geur;
-Met de raad in gesprek te gaan, via het proces 
over de omgevingsvisie, om te bekijken hoe 
vergelijkbare situaties voorkomen kunnen 
worden. Dit met als doel dat iedere wijziging een 
verbetering moet zijn van de huidige situatie op 
alle onderdelen. 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.45 uur

Aldus vastgesteld in de raadsvergadering d.d. 12 november 2020. 

de griffier, de voorzitter,

P.G.J.M. van Boxtel ing. M.S. van Veen


